



Ontario

Ministry of
Consumer and
Commercial
Relations

Property
Rights
Division

Legal
and
Survey
Standards
Branch

BULLETIN NO. 82032

DATE: December 23, 1982

TO:
ALL LAND REGISTRARS

VETERANS' LAND ACT

DELEGATION OF POWERS

Attached hereto is a copy of a new Regulation under the Veterans' Land Act, by which, pursuant to subsection 48(2) of the said Act, the Director amends the Delegation of Powers (VLA) Regulations, C.R.C., c.1588 by revoking the Schedule therein and substituting therefor a new Schedule.

Land Registrars are, therefore, advised that as a result, all instruments executed on behalf of the Director, the Veterans' Land Act bearing an execution date subsequent to September 23, 1982 may only be executed by one of the parties named in the revised Schedule.

This Bulletin supersedes Bulletin 82011.

R.E. Priddle
Director

Ref: SOR/81-861

Registration
SOR/82-861 23 September, 1982

VETERANS' LAND ACT

**Delegation of Powers (VLA) Regulations,
amendment**

The Minister of Veterans Affairs, pursuant to subsection 48(2) of the Veterans' Land Act, hereby approves the annexed amendment made by The Director, The Veterans' Land Act to the Delegation of Powers (VLA) Regulations, C.R.C., c. 1588, delegating powers conferred by Part I of the Veterans' Land Act on The Director.

Ottawa, September 21, 1982

W. BENNETT CAMPBELL
Minister of Veterans Affairs

The Director, The Veterans' Land Act, pursuant to subsection 48(2) of the Veterans' Land Act, hereby amends the Delegation of Powers (VLA) Regulations, C.R.C., c. 1588, in accordance with the schedule hereto.

Charlottetown, September 17, 1982

SCHEDULE

1. The schedule¹ to the *Delegation of Powers (VLA) Regulations* is revoked and the following substituted therefor:

"SCHEDULE

(s. 2)

- | | |
|------------------------------------|---|
| 1. Andrew Ian MacRae | Director, Property and Securities Division, <i>Veterans' Land Act</i> . |
| 2. David Robert Bell | Assistant Director, Property and Securities Division, <i>Veterans' Land Act</i> . |
| 3. Frederick Douglas Chilton | Chief, Securities Section, Property and Securities Division, <i>Veterans' Land Act</i> . |
| 4. Joseph François Maurice Guertin | Senior Conveyancer, Securities Section, Property and Securities Division, <i>Veterans' Land Act</i> . |

Enregistrement
DORS/82-861 23 septembre 1982

LOI SUR LES TERRES DESTINÉES AUX ANCIENS COMBATTANTS

**Règlement sur la délégation des pouvoirs
(LTAC)—Modification**

En vertu du paragraphe 48(2) de la Loi sur les terres destinées aux anciens combattants, le ministre des Affaires des anciens combattants approuve, conformément à l'annexe ci-après, la modification apportée par le Directeur des terres destinées aux anciens combattants au Règlement sur la délégation des pouvoirs (LTAC), C.R.C., c. 1588, par laquelle il délègue les pouvoirs qui lui sont conférés par la Partie I de ladite loi.

Ottawa, le 21 septembre 1982

Le ministre des Affaires des anciens combattants
W. BENNETT CAMPBELL

En vertu du paragraphe 48(2) de la Loi sur les terres destinées aux anciens combattants, le Directeur des terres destinées aux anciens combattants modifie, conformément à l'annexe ci-après, le Règlement sur la délégation des pouvoirs (LTAC), C.R.C., c. 1588.

Charlottetown (I.-P.-É.), le 17 septembre 1982

ANNEXE

1. L'annexe¹ du *Règlement sur la délégation des pouvoirs (LTAC)* est abrogée et remplacée par ce qui suit:

«ANNEXE

(art. 2)

- | | |
|------------------------------------|--|
| 1. Andrew Ian MacRae | Directeur, Division des valeurs et des propriétés, <i>Loi sur les terres destinées aux anciens combattants</i> . |
| 2. David Robert Bell | Directeur adjoint, Division des valeurs et des propriétés, <i>Loi sur les terres destinées aux anciens combattants</i> . |
| 3. Frederick Douglas Chilton | Chef, Section des valeurs, Division des valeurs et des propriétés, <i>Loi sur les terres destinées aux anciens combattants</i> . |
| 4. Joseph François Maurice Guertin | Rédacteur principal d'actes de cession, Section des valeurs, Division des valeurs et des propriétés, <i>Loi sur les terres destinées aux anciens combattants</i> . |

¹ SOR/81-258, 1981 Canada Gazette Part II, p. 1038

¹ DORS/81-258, Gazette du Canada Partie II, 1981, p. 1038

EXPLANATORY NOTE

(This note is not part of the Regulation, but is intended only for information purposes.)

This amendment deletes Douglas Eugene Humphrey, Herbert Charles Franzmann and Patrick William Kloefer as persons authorized to perform the duties referred to in section 2 of the Regulations.

NOTE EXPLICATIVE

(La présente note ne fait pas partie du règlement et n'est publiée qu'à titre d'information.)

Cette modification supprime les noms de trois personnes, Douglas Eugene Humphrey, Herbert Charles Franzmann et Patrick William Kloefer de la liste des personnes autorisées à exercer les fonctions prévues à l'article 2 du règlement.